
 

 

Schriftelijke vragen Statenfracties PvdA en SP Noord-Brabant 

Onderwerp: Aanbesteding catering Provinciehuis 

 

’s-Hertogenbosch, 11-7-2018 

 

 

 

Geacht College, 

De PvdA- en SP-fracties hoorden in de gangen van het provinciehuis dat op dit moment de 

cateringaanbesteding van het provinciehuis loopt. Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

1. Klopt het dat op dit moment de aanbesteding voor de catering van het provinciehuis loopt? Zo nee, 

wanneer gaat deze dan plaatsvinden? 

2. De PvdA en SP fracties zijn in het kader van de aanbesteding benieuwd naar: 

a. Wat een nieuwe aanbesteding voor het personeel dat de catering verzorgt op het 

provinciehuis betekent? Is het zo dat als een nieuwe partij de aanbesteding zou winnen, dit 

personeel mee overgenomen dient te worden? Zo niet, wat betekent dat dan voor de 

huidige medewerkers? 

b. Zitten er in de aanbesteding voorwaarden op het gebied van personeelsinzet? Hierbij 

denken wij bijvoorbeeld aan minimale bezettingseisen zodat de werkdruk voor 

medewerkers niet stijgt bij een nieuw cateringcontract, zit deze voorwaarde in de 

aanbesteding? Zo niet, waarom niet? Welke andere voorwaarden op het gebied van 

personeelsinzet zitten er in de aanbesteding? 

c. Wie is er verantwoordelijk voor de arbeidsomstandigheden? Is dat de provincie of de 

cateraar? 

3. De PvdA- en SP-fracties hechten er veel belang aan dat bij een nieuwe aanbesteding de werkdruk, 

arbeidsvoorwaarden en overige arbeidsomstandigheden van het personeel dat de catering verzorgt 

een belangrijke rol speelt en nadrukkelijk meegenomen wordt. Hoe staat het college hierin en hoe 

is dit geborgd in het aanbestedingstraject? 

Met vriendelijke groet, 

Maarten Everling, SP 

Martijn de Kort, PvdA 

 

 


